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1 Valg af en dirigent, en referent og to stemmeoptællere.

Halvor bliver valgt som dirigent, Christina som referent. Thorbjørn og Anders
er stemmeoptællere.
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4. Korte udvalgsberetninger

2 Fremlæggelse af formandsperiodeberetning.

108 kasser øl blev solgt i det sidste halve år. Vi afholdt også et nyt arrangement
- hvad er det nu liiige Nano det er? Vi syntes det var ret godt. Vi havde 15

nordmænd på besøg fra Timini. De oplevede en masse fede arrangementer,
bl.a. nano i verden og J-dag.
Julefrokost var også rigtig fed, dog mistede vi en del penge, der blev stjålet.
Jubilæumsudvalget er blevet nedsat - de organiserer jubilæumsfest, skrift og
lanciers-dans.
Herefter var der en masse arrangementer, bl.a. temabarer og teknologisk
institut-besøg.
I sidste uge havde vi spilfest, med deltagelse fra en masse festforeninger fra
SciTech samt turneringer - rigtig hyggeligt. Ligeså hyggelig var oprydningen,
som kun tog 40 minutter.
Vi afholder fredag "Hvad kan jeg blive-foredrag, samt karnevalsfest i næste
uge.
Formandsberetningen bliver godkendt af generalforsamlingen.

3 Fremlæggelse af perioderegnskab til godkendelse.

Regnskabet bliver fremlagt over Skype fra USA.
Fredagsbarer, diverse fester (iNano julefrokost, spil/grøn/fødselsdags/karnevalsfest)
og udlejning er de store indtægter.
Øl og vand (Carlsberg & Bevco) koster mange penge, sammen med moms,
sprut og inventar. Hytteturen og Timini kostede hver ca. 3000 kr.
Driftsresultat på ca. 40.000 kr, ændring i lagerværdi på ca. 11.000 kr, hvil-
ket giver et årligt resultat på 29,892.54 kr. Dette passer med indehaven-
der/udeståender med en difference på 51 øre - rigtig godt.
Regnskabet blev enstemmigt godkendt af generalforsamlingen.

4 Korte udvalgsberetninger

4.1 Nanobarsudvalget

Emma har indført en nanobar-side, samt at man får 5 øl per 2 personer i en
barvagt. Vi vil gerne have udvalget til at blive lidt mindre, men mere aktivt -
fx et par stykker fra hver årgang, så der kommer flere temabarer o.l.
fredag@nanorama.dk

4.2 Timini-udvalget

Anders fortæller at udvalget står for udveksling mellem Danmark og Norge
(Trondheim). Vi står for information, transport, tilmelding mv. når danskerne
skal til Norge.
Når Nordmændene kommer til Danmark, står de for planlægningen af ugen

2



4. Korte udvalgsberetninger

de er her, med undtagelse af større arrangementer, som nanorama arrangerer.
Der er blevet diskuteret nye retningslinjer for udvalget. Vi vil tilstræbe mellem
4 og 12 medlemmer, hvoraf 2 er nøglepersoner (Formand og næstformand).
Formanden skal styre møderne, stå for kontakt til nanoramas bestyrelse samt
til Norge. Næstformanden skal uddelegere arbejdet, for at aflaste formanden,
stå for datoer mm. og prikke til formanden, så der kommer nok møder og
evalueringer.
Vi vil gerne have nye medlemmer - specielt en opfordring til folk, der li-
ge har været i Norge (Men ikke udelukkende). Næste møde er på onsdag,
d. 11. marts kl 16, hvor alle er meget velkomne til at dukke op. Skriv til
timini@nanorama.dk for at komme med.

4.3 Musikudvalget

Simon fortæller, at de har holdt en musikcafé. Udover dette, skal de lave
playlister til barer, fester, mm.
Fremadrettet er der planer om at fokusere playlisterne, så de passer bedst
muligt til de forskellige events. Alle er meget velkomne i udvalget, man kan
komme med ved at skrive til musik@nanorama.dk.

4.4 Håndværkerudvalget

Michael fortæller, at dette udvalg er lidt anderledes end de andre - de afholder
ikke ret mange ting, men står for at hjælpe med alle de praktiske ting, som
nanorama har brug for - fx. projektorophæng. De har gang i at reparere grillen,
en rampe til at køre barelementer ud, og et bedre barelement til fester.

4.5 Jubilæumsudvalget

Maria er ikke formand, men vil gerne fortælle om, at nanorama bliver 10 år til
Maj. De holder tegnebar i morgen, og har en masse arrangementer omkring
jubilæet (bl.a. Les Lanciers, reception og jubilæumsfest).

4.6 Sportsudvalget

Hamming fortæller, at der ikke sker så meget. Han vil ikke indkalde til møder
- men vil gerne tage imod specielt konkrete forslag til sportsagtige events. Vi
har masser af penge, og vil gerne bruge dem på ting lignende dette.

4.7 Illuminano

Et nystartet udvalg (Bestående af Morten, Michael og Jakob), som forsøger at
lave nice ting for de studerende, om hvad man kan blive; hvad man laver på
uddannelsen; og hvad der sker i de forskellige laboratorier og lignende.
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8. Eventuelt.

5 Idéer til anvendelse af eventuelt overskud.

Der bliver fremlagt en masse punkter, som blev diskuteret på debat-mødet.
Der bliver opfordret til, at man sender nye forslag til nanorama@nanorama.dk
- vi vil gerne give lidt af overskuddet tilbage til folk.

6 Indkomne forslag.

Der er en masse indkomne forslag fra debatmødet. Kom gerne med flere
forslag til nanorama@nanorama.dk.

7 Valg af bestyrelse.

Der er 4 på valg nu, samt 2 suppleanter. Bestyrelsesmedlemmer sidder i 1 år,
suppleanter i 1/2 år, og de er selvkonstituerende. Der er en repræsentations-
runde, hvor folk præsenterer deres poster, og hvor meget tid de bruger ca per
uge.
Morten, Mark og Halvor genopstiller ikke. Jonas Palle genopstiller.
Udover Jonas P., stiller Alexander (2014), Simon (2013), Thorbjørn (2014), Mads
(2014), Rim (2014), Josefine (2014), Jakob (2014) og Asger (2013).

Valgt ind i bestyrelsen er:
Jonas Palle (2013
Jakob (2014)
Rim (2014)
Asger (2013)

Suppleanter er:
1. suppleant Simon (2013)
2. suppleant Josephine (2014)

8 Eventuelt.

Michael siger, at vi gerne vil reklamere mere.
Maria foreslår at man tager til color run, og vil gerne organisere det sammen
med Event-ansvarlig. Måske overvejer vi at tage til det, i stedet for tækkersta-
fetten.
Jakob påpeger, at tavlen er meget overbooket (Den halvdel, som ikke er vo-
res). Michael påpeger, at vi godt allesammen kan pille ting ned, som ikke er
relevante.
Michael ville gerne have sendt mailen om vinsmagning ud til alle ansatte
såvel som studerende, hvilket vi kan bede studentermedhjælperne om hjælp
til.
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9. Ny bestyrelse

9 Ny bestyrelse

Bestyrelse per 5/3-15:
Formand: Christina Moeslund
Næstformand: Mads Folkjær
Kasserer: Jonas Palle
PR-ansvarlig: Rim Saad Osaji
Teknisk ansvarlig: Henrik Særkjær Jeppesen
Referent: Asger Holm Agergaard
Rumansvarlig: Emma Møller Ehrenreich-Petersen
Fredagsbaransvarlig: Jakob Pagh Nikolajsen
Eventansvarlig: Jonas Bohn Refslund Hamming
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